
Rondvraag
Commissievergadering Ruimte, Economie en Financiën d.d. 7 juli 2022

Inleiding:
De situatie aan de Van de Venlaan en Achter ’t Ven baart de fractie van Voor de 
Dorpen zorgen. Laat voorop staan: als Voor de Dorpen hebben we begrip voor het 
proces dat doorlopen moet worden. Dit zorgt er namelijk voor dat beide kanten van 
de straat gehoord én in het proces meegenomen kunnen worden.

Afgelopen zondag 3 juli hebben alle raadsleden een verontrustende brief van 
inwoners van de Van de Venlaan en Achter ‘t Ven in Schaijk ontvangen. Zij wachten 
inmiddels al 13 weken op antwoord op hun gestelde vragen. Vragen die wij ons, 
verplaatsende in de inwoners van deze straten, goed kunnen voorstellen. Bij Voor de 
Dorpen vinden we burgerparticipatie van onze inwoners erg belangrijk, zeker in 
complex oplosbare dossiers als deze. We hechten waarde aan een zorgvuldig 
proces, de communicatie vanuit de gemeente verdient tot nu toe geen 
schoonheidsprijs maar we zien wel dat de wethouder volop bezig is met het in goede 
banen leiden van het proces.

In de commissievergadering REF d.d. 14 april 2022 is door wethouder Jeroen van 
den Heuvel toegezegd dat er op korte termijn met de inwoners van beide zijden in 
gesprek gegaan zou worden om heel de straat te betrekken bij deze ontwikkeling. 

Wij begrijpen dat de wethouder door de lopende bezwaarprocedure inhoudelijk geen 
antwoorden kan geven. Wij willen de wethouder aangaande de bezwaarprocedure 
ook niet voor de voeten lopen. Maar wij willen ook graag actie zien. Wij hebben ons 
daarom beperkt tot verduidelijkende vragen aangaande het proces.

Vragen:
Zou de wethouder de situatie nader kunnen toelichten? 
Hoe pakt de wethouder dit dossier de komende periode op?
Wanneer wordt er een gesprek tussen beide zijden van de straat gehouden?
Vanaf wanneer en tot wanneer loopt de bezwaarprocedure? Zijn er al uitspraken 
hierin geweest?
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